
INNKALLING TIL ÅRSMØTE FOR ÅRET 2023, 
VEGEN LIAGRENDA-LIAÅSEN SA 

på Lien Grendehus, onsdag, 27. mars 2024, kl 18.00

Sakliste: 

• Godkjenning av innkalling
• Valg av referent og valg av to til å undertegne protokollen
• Årsmelding frå styret
• Regnskap og budsjett
• Aktuelle saker
• Innkomne saker
• Valg

Saker som skal opp på Årsmøtet, må skriftlig vera styret i hende innan onsdag 20/3 2024. 

Vel møtt! 

Styret 

Vedlegg: 
Årsmelding for 2023 
Protokoll fra årsmøtet 3. mars 2023. 



AÅ RSMELDING FOR 2023 frå styret i Vegen 
Liagrenda-Liaåsen SA: 

 
I styret har sittet:    Andre verv: 
Arnstein Kvaal -leiar                                                                                                          Bjarne Refsnes - kasserer 
Bjarne Refsnes -sekretær  Tommy Bergheim og Anniken Bjørgo -

reviderer  Frode Bergheim 
Vidar Sagbråten Anne Marit Framnes  

Leif Skrinsrud - valgkomité Erik Ekornhol (Liaåsen hyttevel) 
Morten Øyhus -vara  Arnstein Kvaal -vegvokter  

 

Det har ikke vært avholdt fysiske styremøter i 2023, men har vært telefonisk kontakt ved 
behov. 
 

Automatbommer 
Bommene har fungert tilfredsstillende teknisk i 2023. Avtalen med Stavadalen om ett 
felles bomområde og at Liaåsvegen finansierer og drifter automatbommen i Stavadalen 
mot å få inntektene fra enkeltpasseringer fungerer også tilfredsstillende. 
 

Passeringer 2023 (2022) 
For hele året 2023 ble det registrert 1.994 (2.547) enkeltpasseringer i Liaåsveg-bommen 
og 2.966 (3.688) enkeltpasseringer i Stavedalsbommen, til sammen 4.960 (6.235) 
enkeltpasseringer. Vi antar at prisforskjellen mellom bommene med 60 kr i Liaåsbommen 
og 40 kr i Stavedalsbommen er en medvirkende årsak til at bilister uten brikke vil 
foretrekke Stavedalsbommen. Gjennomsnittsinntekt fratrukket driftskostnader (Nayax, 
EBS og strøm) er 38 kr per passering. 
Inntektene fordeler seg gjennom året som i figuren under. Vi ser at juli er den klart beste 
måneden med april (påske) og september/oktober (jakt/høstferie) som de andre 
toppene gjennom året. 
 

 
 



Arbeid gjort på Liaåsvegen i 2023 og planlagt i 2024:  
Det ble kjøpt og installert 4G kortlesere i bommene, noe som har gjort funksjonen mer 
stabil. Det ble i juli 2023 innhentet tilbud på vintervedlikehold for 2023/2028. Trond 
Hermundsplass ble tildelt oppdraget. Vi har byttet fem stikkrenner og det ble gjort 
omfattende grøfting og vegvedlikehold på vegen i 2023 både før og etter HANS. 
Opprydding og reparasjon etter HANS har medført merutgifter på om lag 80000 kr.  I 
tillegg er det er utført vanlig vedlikehold: kantklipping, utbedring av sving ved Damtjern, 
utbedring av Hallitn samt overløp og senking av bekken ved Liaslettvøllen.  Vegsalting  
ble for dyrt i 2023, men må gjøres i 2024. Også for 2024 er det behov for utbedringer. Vi 
må ta stilling til om vi skal innhente priser på grusing til hele vegen og legge opp penger 
til dette eller bruke en sum hvert år framover på grus.  
 
Økonomi 2023 (2022) 
Samlede inntekter var 623.058 kr (679.770 kr). Driftsutgiftene var på 579.634 kr (563.695 
kr). Når det gjelder finanskostnader ble disse 7.929 kr (11.352 kr). Samlede kostnader ble 
587.563 kr (575.047 kr). 
Det ble utført nødvendig vegvedlikehold for 275.634 kr (269.114 kr) Dette er 75.634 kr 
mer enn budsjettert. Utgiftsførte kostnader til automatbom ble 34.389 kr (38.626 kr) 
mot budsjett 40.000 kr. Det er ført avskrivning på anleggsmidler på 58.390 kr i 2023 i 
tråd med budsjett. Begge automatbommer er nå nedskrevet til 0 kr. 
 
Resultat 
Årsresultatet ble positivt med 35.495 kr (104.723 kr) mot budsjettert overskudd på 
176.250 kr. Hovedårsaken til lavere resultat enn budsjettert er høyere kostnader til 
vegvedlikehold som skyldes HANS og noe svakere bominntekter fra automatbom og 
årsavgifter. Det er også kommet inn 17.650 kr i årsavgift i 2024 som hører til 2023 og 
som ikke er inntektsført i regnskapet for 2023. 
 
Det ble nedbetalt 152.846 kr på gjeld i 2023. Av dette var 102.846 siste avdrag på lån i 
Sparebank 1 og avdrag lån til Sæterlaget på 50.000 kr. Resterende gjeld er 
leverandørgjeld for tjenester utgiftsført i 2023, men som betales i 2024. 
Veglaget hadde per 31.12 2023 205.500 kr (351.581 kr) i gjeld, inklusive leverandørgjeld 
på 97.500 kr. Veglaget hadde per 31.12 2023 en positiv egenkapital på 64.046 mot en 
positiv egenkapital på 23.898 kr ved utgangen av 2022. 
 
Budsjett 2024 
Det foreslås å budsjettere med omtrent samme inntekter for 2024 som for 2023. Dette 
innebærer at midlertidig førhøyet årsavgift foreslås videreført også for 2024/2025.Dett 
skyldes i hovedsak de ekstra utgifter på vedlikehold foorårsaket av HANS. Når det gjelder 
kostnader videreføres budsjett på 200.000 kr i vegvedlikehold. Dette fordi det er 
fremdeles er behov for rens av grøfter og drenering på veganlegget ut over det som ble 
utført i 2022. Det settes av 180.000 kr til vintervedlikehold.  
Samlede kostnader er budsjettert til 443.200 kr. Det er budsjettert med et årsoverskudd 
på 204.700 kr.  Dersom vi når budsjett i 2024, vil veglaget nå en positiv egenkapital på 
268.745 kr ved utløpet av 2024. 
 
 
12. mars 2024 
Styret i Vegen Liagrenda-Liaåsen SA 



  
Rekneskap 2023 og budsjett 2024 

 

 
  

 
  



 



PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE FOR ÅRET 2022, VEGEN LIAGRENDA-LIAÅSEN SA 
på Lien Grendehus, fredag, 3. mars 2023, kl 18.00 

Til stede: Ragnar J. Haga (kommunen), Hilde H. Berg 
Sørum, Odd S. Sørum, Anniken Bjørgo, Tommy 
Bergheim, Anne Marit Lien Framnes, Bjørn T. Dokken, 
Gaute Tågerud, Leif Skrinsrud, Frode Bergheim, Vidar 
Sagbråten, Bjarne Refsnes og Arnstein Kvaal. 
 

 
 

Arnstein Kvaal ønsket velkommen og ledet møtet. 
1. Godkjenning av innkalling 

Innkalling ble godkjent 
2. Valg av referent og valg av to til å undertegne protokollen 

Bjarne Refsnes ble valgt som referent 
Tommy Bergheim og Vidar Sagbråten ble valgt til å underskrive protokollen. 

3. Årsmelding frå styret 
Årsmelding fra styret ble gjennomgått av Bjarne Refsnes og godkjent av årsmøtet. 
Årsmøtet takket Arnstein og Bjarne for godt arbeid. 

4. Regnskap og budsjett 
Regnskap og budsjett ble gjennomgått av Bjarne Refsnes. Årsoverskuddet var på 397.152 
kr i 2021 og 23.002 kr i 2020. Refsnes opplyste at samlet gjeld pr 3112 2021 var redusert 
fra 837.000 i 2019 til 748.926 kr i 2020 og 512.000 kr i 2021 inklusive leverandørgjeld.  
Eiendeler (bankkonto, anleggsmidler og kundefordringer) var 426.000 kr som gir en 
negativ egenkapital på 86.226 sammenlignet med -507.000 kr i 2019 og -482.997 i 2020. 
Det ble fremlagt revisorerklæring som anbefalte årsmøtet å godkjenne regnskapet. 
Regnskapet ble godkjent.  
Årsmøtet godkjente fremlagte budsjett for 2022.  
 

Styreleder orienterte om planer om å innhente tilbod på brøyting og vintervedlikehold for 
kommende vintersesong. Det vil bli lagt arbeid i å spesifisere omfang og kvalitetskrav. Det 
legges opp til en kontraktsperiode på 5 til 7 år. 

 
5. Innkomne saker 

Det var kommet inn skriftlig henvendelse fra Torgunn Lien m. fl. 
Saken gjaldt veistubben mellom snuplassen Torgrimstølvegen/Liåasvegen og veidele 
Liaåsvegen/Haraldstølvegen. Det er nå 18 hytter og 10 ubebygde tomter som har denne korte 
strekningen som felles vei. Det var ønske om at dette skulle tas opp om den bør være en del 
av Liaåsvegen. Det ble også forespurt om vedtektene har regler om hva som er Liaåsvegen, og 



hva som skal være privat. Det ble bekreftet per epost før årsmøtet at en eventuell endring av 
hva som er inkludert i stølsvegen krever vedtektsendring og at vedtektsendring krever 4/5 
flertall. Saken ble fulgt opp av Hilde H. Berg Sørum i årsmøtet. Styreleder redegjorde for 
hvorfor man er restriktiv til å innlemme private vegstubber i stølsvegen. Dersom en bit 
innlemmes, vil det fort komme ønsker om å inkludere andre hytteveger på åsen. En utvidelse 
medfører økte kostnader til vedlikehold uten at det blir flere til å dekke kostnadene. Det er 
tidligere gitt tilskudd for å lage snuplass for tømmerbil der stølsvegen ender. Dersom 
hytteveier innlemmes kan man også risikere at hele vegen endrer status fra stølsveg til 
hytteveg. Styret anbefalte derfor på generelt grunnlag at stølsvegen ikke utvides. 
Det ble ikke fremmet konkret forslag om vedtektsendring for å utvide vegområdet i møtet. 

 
 

6. Valg 
Leder av valgkomiteen, Anne Marit Lien Framnes la frem forslag til kandidater: 
 
Kun Arnstein Kvaal var på valg til styret.  
 

Valgkomitéen sitt forslag:  Attval på leiar Arnstein Kvaal 
 

Valgkomiteen har bestått av Gunhild Knutshaugen og Anne Marit Lien Framnes. 
Gunnhild gikk dessverre bort i mai 2022 og Leif Skrinsrud ble foreslått som nytt medlem. 
Årsmøtet mintes Gunnhild med gode tanker og var takknemlig for hennes gode bidrag 
gjennom mange år. 
 
Styret innstilte på attval av revisorer Anniken Bjørgo og Tommy Bergheim 
 
Årsmøtet valgte de foreslåtte kandidater ved akklamasjon. 
 
Styret for Liaåsvegen består etter dette av: 
 
Arnstein Kvaal, leder (for ett år) 
Frode Bergheim (på valg 2026) 
Vidar Sagbråten (på valg 2026) 
Bjarne Refsnes, sekretær (på valg 2026) 
Erik Ekornhol, hyttevelet 
Morten Øyhus, vara (på valg 2026) 
 
Andre verv: 
Vegvokter: Arnstein Kvaal 
Kasserer: Bjarne Refsnes 
Valgkomite: Leif Skrinsrud og Anne Marit Lien Framnes 
Revisorer: Tommy Bergheim og Anniken Bjørgo 

 
Bjarne Refsnes, referent 

 
 
 
 
__________________    __________________ 
Tommy Bergheim    Vidar Sagbråten 


